
Styremøte orienteringsgruppa Sandnes IL 21. mai 

Til stede:  Rune Christiansen (formann), Kim Richter (kasser), Tor Gunnar Aksland (teknisk), 
Jon Duncan (trening)    

Forfall: Gunhild Van Zanten (koordinator)  

Referent:  Kim Richter 

     

Sak 001 Protokoll fra årsmøtet 

Godkjent og signert av Njål Vadla og Sveinung Svebestad. 

Sak 002 Revidert design overtrekks dress 

Dagens overtrekks drakt oppleves av ungdommene som utdatert. I tillegg signeres 
nå en ny 3-åring sponsoravtale. Rune har på denne bakgrunn hentet inn flere ulike 
forsalg til reviderte design fra Trimtex.  

Styret beslutter samme modell på overtrekks dress som friidrett i dag benytter, men 
med justering på riktige SI grønnfarger.  

I tillegg ber Rune om forslag til nytt design på overtrekk løpsdrakt hvor vi henter 
tilbake SI grønnfargen fra den eksisterende overtrekks dressen.  

Sak 003 Forespørsel fra NOF om å arrangere Sprint Camp våren 2024  

Rune ber om mer info fra NOF om muligheter for deltakelse for ungdommer og 
juniorer som vil være en forutsetning for klubben å påta seg et slikt arrangement. 
Forespørsel må også vurderes opp mot allerede eksisterende planer om tidlig 
Vårløp/Nordsjøjakta.  

SI ønsker også å vurdere å arrangere Junior NM/NC. Tor Gunnar utreder mulige 
ledige arrangementer å søke på.   

Sak 004 Sørlandsgaloppen 

Det er per 21. mai 55 påmeldte SI løpere. Rune har reservert 80 enkeltrom. Frist 
27. mai ift. påmelding. 

Jon ber trenere informere sine treningsgrupper om påmeldingsfrist.   

Sak 005 Riska Orientering  

Riska Orienteringsklubb har kontaktet SI ift. å slå seg sammen med SI O-gruppa. 
Rune kontakter NIF for å utrede hvordan dette juridisk kan gjøres. Her ligger 
midler og kart.   

Sak 006 Stolpejaken 

Stolpejakten ber Sandnes IL ta initiativ til etablering av konseptet i kommunen. 
Styret er positiv til tiltaket forutsatt at Stolpejakten.no får en enighet med NOF og 
turorientering. Rune gir tilbakemelding til Stolpejakten.  

 



Sak 007   Runde rundt bordet:   

a) Teknisk: Mangler løpsleder Bedriftsløp 9. august og løpelegger Bedriftsløp 23. 
august. Mangler også buss til o-festivalen.     
 

b) Trening: Spørsmål om egenandel og diskusjon på årsmøte. Styret beslutter at 
fellesmat på turer inkluderes i den allerede fastsatte egenandel på kr 1 500 inntil 
videre. Styret beslutter egenandel på årets HL/OLL i Trondheim til samme 
sats.      

 

c) Økonomi: Økonomi ok. Ambisjon om fakturering av treningsavgift gjeldende 
sesongen 2023 før sommeren.  

 

d) Koordinator: Styret har engasjert Erik Borg ift. mediedekning på NC løp. 
Artikler vil publiseres på våre hjemmesider og spres via Facebook og 
Instagram.   

 
Sak 008 Diverse 

Våre interne rutiner ift. rapportering og utbetaling av allerede innvilgende offentlige 
spillemidler fungerer ikke. Rune og Tor Gunnar tar en gjennomgang med Geir ift. 
å finne en bedre løsning i det videre.  
 
Styret beslutter at Kim er stedfortreder for formann ved behov i det videre.  

 
Neste styremøte:  
 
12. juni kl 20:00 på teams.   
22. august 
24. oktober  
19. desember  
 
 


